
                                       申请步骤
1. 提供成绩单和托福成绩给辅导员或3十1+1 项目主管老师。写个介单介绍(Resume)。托福成绩可以后交（告诉老师何时能交）
2. 3+2项目主管老师和辅导员根据情况向我们（UW-Madison Math Dept）推荐.
3. 我们决定录取后通知你们(通过主管老师和辅导员和Email)，没有TOEFL 的是有条件录取。
4. 录取后请到https://visp.wisc.edu/apply/   申请，choose `Thematic Track---Mathematics’.  我们学校VISP 部门给你发正式录取通知书（1年）。
5. 按照录取通知书上的指导, 提供所有必需材料，特别是经济材料。我们学校会为你提拱I-20 表,办F-1签证.
早点办好护照.
6. 春季开学后，如果愿意再读一年硕士（1+1），向研究生院申请读硕士。秋季成绩3.0以上自动录取。差点的话，可以conditional 录取，整年成绩3.0以上即可。不再需要TOEFL

			How to Apply to the 3+2 program at UW-Madison Math Department

1. [bookmark: _GoBack]Apply to your college coordinator (or 辅导员)  of the 3+1+1 program, including Transcript,  TOEFL score (if any), and a personal statement about myself and why you are interested in this program.. The Coordinator will look at your materials and make recommendation to UW-Madison Math Department.
2. The UW-Madison Math Department will make decision in consultation the coordinator and 辅导员.
3. Once you are accepted,  you’ll be asked to apply  at 
 https://visp.wisc.edu/apply/
choose `Thematic Track---Mathematics’， and follow the instruction. 
4. The University VISP program will issue an official admission with instruction.  They take over. It is one year. 
5. Follow the instruction and prepare your financial document and passport early to save time.  The UW-Madison will provide your I-20 once your application is complete with math dept’s approval for you to get F-1 visa to come to UW-Madison for your study. You get one year F-1 Visa with possible extention.
6. In late Fall or early Spring, you can apply for our Master degree program study (1+1). If your Fall GPA at UW is 3 or more, you will be automatically admitted.  If not, you might get conditional admission with expectation that your whole year GPA reaches 3.0.   No TOEFL or recommendation letters are needed at this stage.

